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MORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 3 

Gymnasienämnden 2012-06-04 
§44/2012 

Upprop och godkännande av dagordning 

Dagordning 
Nämndens ledamöter ropades upp och dagordningen godkändes med den ändringen att yttrande över 
motion från Orsa kommun tas som en beslutspunkt i dagens nämndssammanträde. 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

P 



MORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 4 

Gymnasienämnden 2012-06-04 

§45/2012 

Dnr 2011/18 600 

Uppföljningar 

Beslut 

Gymnasienämnden lade med godkännande föregående mötes protokoll och upprättad uppföljningsHsta 

ti l l handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 
Föregående protokoll föredrogs. 
Lennart Sohlberg redogör för upprättad uppföljningslista från tidigare protokoll. 

Underlag för information 

Föregående mötes protokoll, justerat 2012-05-14. 
Uppföljningslista enligt bilaga daterad 2012-05-25. 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 



MORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 5 

Gymnasienämnden 2012-06-04 
§46/2012 

Dnr GN 2012/118 033 

Verksamhetsuppföljningsprognos April 2012 

Beslut 
Gymnasienämnden beslutat att med godkännande lägga Verksamhetsuppföljning april 2012 ti l l 

handlingarna. 

Sammanfattning 

Resultat 

Gymnasienämndens verksamheter Budget jan-apr Utfall jan-apr Avvikelse Budget år 2012 

tkr 

Driftsbidrag 55 180 55 180 0 165 541 

Gymnasiesamverkan -158 -133 26 -475 

Gymnasieskola -31 348 -29 399 1950 -94 045 

IKE och inackordering/skolskjuts -20 307 -21 726 -1419 -60 920 

Vuxenutbildning -2 947 -2 638 309 -8 841 

Siljansutbildarna -420 -467 -47 -1 260 

Resultat, tkr 0 817 817 0 

Avvikelseanalys 

Gymnasieskola: överskottet kommer att ti l l stor del disponeras för lönerörelsen. Budgeterade 
löneökningar är periodiserade på 12 månader, men utfall kommer att ske retroaktivt och avse april

december. 

Intetkommunala etsättningat ( I K E ) och inackotdetingsti l lägg/skolskjuts: I budget förväntar oss 

att fler elever väljer att inte studera på annan ort t i l l höstterminen 2012. 

Vuxenutbildning: Lokalkostnader i Orsa och Älvdalen motsvarande 0,7 mkr är inte bokförda på 
perioden. Intäkter för SFI är dock inte heller med. 

Med hänsyn ti l l ovan kommentarer är prognos i enlighet med budget 2012. 

Justerandes sign 

/' y / u 

Utdragsbestyrkande 



MORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 6 

Gymnasienämnden 2012-06-04 
§46/2012 

Förslag till beslut 
Gymnasienämnden föreslås med godkännande lägga Verksamhetsuppföljning april 2012 ti l l 

handlingarna. 

Ansvarig genomförande beslutet Sändlista 

Kommunstyrelserna och 
Återrapportering datum ekonomicheferna i Mora, Orsa, 

Älvdalen 
Återrapportering till 

Älvdalen 

Justerandes sign / /V 
Utdragsbestyrkande 

-fr // 



MORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 7 

Gymnasienämnden 2012-06-04 
§47/2012 

Dnr GN 2011/45 004 

Dokumenthanteringsplan 2012 

Beslut 
Gymnasienämnden beslutar att fastställa att befintlig Dokumenthanteringsplan med nedanstående tillä^ 

ska användas til l dess en ny plan upprättats. 

Ändringar enligt följande: Från 

• Rubriker: T i l l centralarkiv 
• Ny: Projektarbeten, handlingar rörande 

• Åtgärdprogram: Bevaras (Endast elever födda 
5, 15, 25 i varje månad bevaras. 
Övriga gallras efter 5 år.) 

• Prov: Diagnostiska prov gallras 
5 år efter att eleven slutat. 

• Gäller från 2012-07-01 

Ti l l 

T i l l S:t M:s arkiv 

Bevaras 

Frågor och elevsvar på 
skriftliga prov. 

Bakgrund 
Det pågår ett arbete med en ny gemensam Dokumenthanteringsplan för Mora, Orsa och Älvdalen. 

Arbete som görs centralt i Mora kommun bör ligga till grund för förvaltningarnas egna 

dokumenthanteringsplaner. 

Eftersom arbetet centralt förväntas ta ytterligare en tid bör Gymnasienämnden fatta beslut om att 

använda tidigare upprättad dokumenthanteringsplan (bifogas) med tillägg/ förändringar skett som inte 

kan avvakta en ny plan. 

Viktiga förändringar/tillägg ti l l befintlig dokumenthanteringsplan är: 

Ändringar enligt följande: Från 

• Rubriker: Ti l l centralarkiv 

• Ny: Projektarbeten, handlingar rörande 

• Åtgärdprogram: Bevaras (Endast elever födda 
5, 15, 25 i varje månad bevaras. 
Övriga gallras efter 5 år.) 

• Prov: Diagnostiska prov gallras 
5 år efter att eleven slutat. 

• Gäller från 2012-07-01 

Ti l l 

Ti l l S:t M:s arkiv 

Bevaras 

Frågor och elevsvar på 
skriftliga prov. 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 



MORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 8 

Gymnasienämnden 2012-06-04 
§47/2012 

Förslag till beslut 

Gymnasienämnden föreslås fastställa att befintlig Dokumenthanteringsplan med ovan tillägg ska 

användas til l dess en ny plan upprättats. 

Ansvarig genomförande beslutet Sändlista 

Nils-Erik Nilsson Administrationen 
Återrapportering datum 

Återrapportering till 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

/ (: 



MORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 9 

Gymnasienämnden 2012-06-04 
§48/2012 

Dnr: GN 2012/150 619 

Informationsansvar 

Beslut 
Gymnasienämnden beslutar att för att kommunerna i samverkansområdet ska erhålla uppgifter från 
gymnasieförvaltningen om vilka elever från respektive kommun som deltar i någon av våra utbildningar, 
eller i andra kommuners eller friskolors gymnasieutbildningar. Dessa uppgifter ska lämnas t i l l respektive 
kommun den 15 oktober, den sista januari och den sista april. 

Sammanfattning 
För att kommunerna i samverkansområdet ska kunna vidta adekvata åtgärder för ungdomar i åldern 
16-20 år, som inte påbörjat gymnasiestudier eller som avbrutit sina studier, måste respektive kommun 
erhålla uppgifter från gyrimasieförvaltningen om vilka elever från respektive kommun som deltar i 
någon av våra utbudningar, eller i andra kommuners gymnasieutbildningar. Dessa uppgifter ska lämnas 
till respektive kommun den 15 oktober, den sista januari och den sista april. 

Förslag till beslut 
Gymnasienämnden föreslås besluta enligt ovan. 

Ansvarig genomförande beslutet Sändlista 

Nils-Erik Nilsson Kommunstyrelserna i Mora, 
Återrapportering datum Orsa och Älvdalen. Barn- och 

utbildningsnämnderna i Orsa 
Återrapportering till och Älvdalen, För- och 

grundskolenämnden i Mora 
Administrationen gymnasiet 

Justerandes sign 

/ 

Utdragsbestyrkande 



MORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 10 

Gymnasienämnden 2012-06-04 
§49/2012 

Dnr GN 2012/151 617 

En attraktiv gymnasiesärskola 

Beslut 
Gymnasienämnden beslutat att gymnasiechefen fåt i uppdtag att tillsammans med chefen fö t 

socialförvaltningen i Mota kommun undetsöka på vilka sätt boende kan otdnas föt gymnasiesätskolans 

elevet. 

Bakgrund 
Inom målomtådet "Leva och växa" hat gymnasienämnden fastställt vilka mått som gäller fö t 
gymnasiesätskolan. Föt denna vetksamhet hat gymnasienämnden fattat beslutet att 
andelen elevet som hat klätt med atbete/daglig verksamhet när de slutar gymnasiesärskolan ska 

vara 100 %. 

Ut i f rån gymnas ienämndens övergr ipande mål har gymnasiesärskolan tagit f ram en arbetsplan 

för 2011/2012 års verksamhet. 

V i ska arbeta utifrån ett helhetsperspektiv med eleven i centtum, föt framtida atbetsliv, boende och fritid. 
V i strävar efter att eleven ska nå maximal utveckling. Alla är olika och lika bra! 

V i ska kartlägga varje elevs behov av nätverk efter avslutad skolgång: 

hor - Kartläggning av nätverksbehov påbörjas. 2:or - Kartläggningsarbetet fortsätter. 
3:or- Kartläggning klat på hösten inför utvecklingssamtalet. Kartläggningen ska liggatill grund för en 

individuell plan. 
4:or - Uppföljning av nätverksbehovet. 

V i arbetar med nätverksbyggande mellan boende, fritid, habilitering, hemmet, socialförvaltning, 
försäkringskassan, arbetsförmedlingen mm för att tillgodose elevernas framtida behov. Detta göts genom 
att v i 3:e studieåtet tat initiativ t i l l individuell plan föt eleven. V i tekommendetat föräldrarna att bjuda in 
arbetscoacherna och habiliteringen till detta möte. 
Utifrån kartläggningen av elevens behov gör skola (eventuellt med eleven), ett CV/överlärnning som 
lämnas till eleven, föräldrarna eller gode man efter avslutad skolgång. V i rekommenderar att detta lämnas 
vidare ti l l personalen på elevens framtida arbete och boende. 

V i ska tydliggöra individuella studieplaner för varje elev utifrån kursplanerna. 

Progtamatbetslagen fottsättet atbeta med att föttydliga kutsplanetna: Ma B, Sh, Re, Nk, Vaktmästeti, 

Dtama, Bild. 

Fötäldtat och elevet infotmetas om kursplanerna som gäller föt den enskilde eleven på läsåtets fötsta 

utvecklingssamtal. 

Petsonalen göt studieplanet föt vatje elev utifrån kursplanerna. Individuella lösningar tillämpas för varje 
elev för att möta elevens behov och lyfta fram dess starka sidor. 
V i ska under skoltiden hitta en sysselsättning som eleven kan fortsätta med i vuxenlivet. 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

/ / 
KJ 



MORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 11 

Gymnasienämnden 2012-06-04 
§49/2012 

Program: 
V i strävar efter att de elever som kan, ska ut på sin första praktik under år två. Den kan vara av "prova på 
"-karaktär. 
Syv kontaktas inför praktiken. 
V i ska kardägga elevens behov av stöd på arbetsplatsen och för att ta sig till och från densamma. En 
inskolningsplan och en individuell plan för verksamhet efter gymnasieskolan ska upprättas för varje elev 
och praktiktillfälle, i samarbete med eleven och praktikplatsen. 
Arbetscoach från Arbete och utveclding kontaktas senast år tre. Praktiken ska leda ti l l sysselsättning som 
kan fortsätta efter avslutad skolgång. 
Om inte eleven hittat en praktikplats med framtidsutsikter till höstterminens slut år fyra, ska eleven 

praktisera inom "Arbete och Utveckling". 

Personalen kontaktar arbetscoach år tre för praktik under sista året som ska leda till fortsatt sysselsättning 

efter avslutad skolgång. 

V i ska marknadsföra oss för att få fler elever. 
V i ska under hösten/vintern kontakta personalen på högstadieskolorna i Mora, Orsa, Rättvik, Älvdalen, 
Vansbro och Malung och ge information om skolan samt bjuder in ti l l öppet hus. 
V i ska synas på olika arrangemang som riktar sig till vår krets, t ex Lidingöruset och Dalakampen. 
V i ska skaffa kläder med skolans tryck för att synas i olika offentliga sammanhang. 
V i ska dela ut skolans broschyrer på habiliteringen, på föräldramöte, Öppet hus dagen och andra 
lämpliga tillfällen. 
V i ska arbeta för att få en egen hemsida. 

V i ska öka närvaron på lektionerna bland eleverna. 
V i ska tydliggöra närvaron/frånvaron för eleven. Snabb uppföljning av frånvaro. 

V i ska nolltolerans mot kränkande behandling. 
V i arbetar med likabehandlingsplanen i klasserna. 
Program: 
V i bjuder in polisen för att informera om internet och sms etik. 
V i bjuder in nyktingsamordnaren för att berätta om hur livet är som flykting. 
Temadagar vid behov. 

V i ska analysera studieresultat. 
V i ska göra en sammanställning av hur många som har klarat hela program, uppnått grundskolebetyg, 
gymnasiebetyg läst yrkesttäningskurser. 
V i ska sammanställa hur många som har hoppat av gymnasiesärskolan. 

För att få en varierad arbetssituation och samtidigt hjälpa varandra ska v i utnyttja varandras 
specialkompetenser. V i använder pedagogiska möten till att redovisa och diskutera kurser/föreläsningar 
som någon eller alla har deltagit i (De/den som har varit på föreläsning ansvarar för att informationen 
når kollegorna). V i delger också varandra tips och idéer och tar upp speciella elevärenden på dessa 
möten. 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 



MORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 12 

Gymnasienämnden 2012-06-04 

§49/2012 

Sammanfattning 
För att gymnasiesärskolan ska kunna öka sin attraktionskraft och även kunna locka elever från andra 
delar av länet behöver gymnasieförvaltningen tillsammans med socialförvaltningen i Mora undersöka 
möjligheten att ordna olika typer av boende för gymnasiesärskolans elever. 

Förslag till beslut 
Gymnasienämnden föreslås besluta att gymnasiechefen får ull uppdrag att tillsammans med chefen för 
socialförvaltningen undersöka på vilka sätt boende kan ordnas för gymnasiesärskolans elever. 

Yrkande 
Ann-Cathrin Lofvars yrkar bifall. 

Ansvarig genomförande beslutet Sänd lista 

Nils-Erik Nilsson Rektor för gymnasiesärskolan, 
Återrapportering datum Socialnämnden och socialchefen 

i Mora. 
Återrapportering till 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 



MORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 13 

Gymnasienämnden 2012-06-04 
§ 50/2012 

Dnr GN 2012/152 610 

Förslag på organisation läsåret 2013/14 

Beslut 
Gymnasienämnden beslutat att gymnasiechefen fåt i uppdtag att inleda föthandlingat med personal-

otganisationetna enligt nedanstående fötslag på åtgätdet. 

Gymnasienämnden beslutade också att tillsammans med ptogtamtåden belysa ptoblemen med 

tektyteting ti l l vissa ytkesptogtam och intiktningat, samt undetsöka möjligheterna att i samvetkan med 

betötda btanschet skapa förutsättningat att behålla dessa ytkesptogtam och intiktningat. 

Nämnden beslutade vidate att våtd- och omsotgsptogtammet ska finnas med i ptogtamkatalogen inföt 

läsåtet 2013/14. 

Bakgrund 
Ftån 2009 fram till 2014 minskat gruppen ungdomat i åldetn 16-18 åt i Mota, Otsa och Älvdalen från 

drygt 1600 ti l l strax över 1000, en minskning med 37 %. At t i det läget behålla samma programsttuktut 
och ge lika många imiktningar som man gjort tidigare är inte möjligt. Nedan ser v i hur elevunderlaget 
stabiliseras från 2014. Det innebär att det är 2014 års elevunderlag som ska ligga till grund för vilka 
program och irmktningar som v i ska satsa på att behålla. V i ska också komma ihåg att det är de stötte 
elevkullatna som lämnar skolan, vilket betyder att v i får ett tapp på cirka 70 elever 2012/13. 

Tabell 1 Antal elever i åk 9 i Mora, Orsa resp. Älvdalen 

2011 2012 2013 2014 2015 

Mora 222 195 191 198 183 

Orsa 84 83 88 56 65 

Älvdalen 62 59 71 55 70 

Summa 368 337 350 309 318 

Antagningssiffrorna för läsåret 2012/13 är naturligtvis osäkra, men vår schemaläggare har gjort en 
uppskattning av hur många elever v i räknar med söker de olika programmen. Uppskattningen är baserad 
på samtal med SYV på I M , Noret och Morkarlby. 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 



MORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 14 

Gymnasienämnden 2012-06-04 
§ 50/2012 

Program Uppskattoing 

BA 40 

BF 12 

EE 11 

E K 32 

ESBIL 5 

ESDAN 5 

ESMUS 8 

ESTEA 5 

FT 12 

H A 
11 Inget intag 

ht 2012 

H T 5 

H U 
7 Inget intag 

ht 2012 

IP 
1 Inget intag 

ht 2012 

N A 30 

RL 6 

SA 60 

T E 32 

V O 
6 Inget intag 

ht 2012 

Ser v i til l att börja med på de högskoleförberedande programmen så är underlaget tillfredsställande på 
teknikprogrammet, naturvetenskapsprogrammet, samhällsvetenskapsprogrammet och 
ekonomiprogrammet. För estetprogrammets del med 23 elever fördelat på fyra inriktningar är det alldeles 
för få elever som söker t i l l programmet, kostnaderna blir orimligt höga. Därför har man under våren 
arbetat med att finna lösningar genom samläsning, för att på det sättet minska kostnaderna. Programmet 

har presenterat ett förslag som innebär att kostnaderna avsevärt begränsas. 

Ti l l de yrkesförberedande programmen har v i 104 sökande. På Industriprogrammet, Vård- och 
omsorgsprogrammet samt Handelsprogrammet har v i inget intag hösten 2012. Bygg- och 
anläggningsprogrammet bildar två klasser. Om v i antar att de elever som hade valt V O eller H A kommer 
att välja ett annat yrkesförberedande program innebär det att t i l l de övriga fem programmen söker 64 
elever, vilket i snitt innebär 12,8 sökande per program. 

Justerandes sign p Utdragsbestyrkande 



MORA KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 15 

Gymnasienämnden 2012-06-04 
§ 50/2012 

För att kunna göra en prognos för 2013 och 2014 har följande operationer gjorts. 2011 fanns det 368 
elever som gick i åk 9 i Mora, Orsa och Älvdalen. Av dessa går detta läsår 223 elever på något nationellt 
program på S:t Mikaelsskolan. Resterande elever går antingen på något av de Individuella programmen, 
läser i någon annan kommun eller går inte på någon gymnasieskola alls. Från andra kommuner är det 62 
elever i åk lsom läser här. Sammanlagt går 285 elever i åk 1, vilket utgör 77 % av antalet elever i åk 9. 

O m v i antar att ett något högre antal elever kommer att välja S:t Mikaelsskolan kommande år och att 
antalet idrottselever och elever på I M förblir relativt konstant så kan v i anta att 80 % av en årskull söker 
sig till Mora. 

Det skulle innebära för 2013 att 280 elever skulle söka sig hit, och för 2014, 247 elever. Minslmingen 
2013 är inte dramatisk, medan minskningen 2014 jämfört med 2012 är 38 elever. 

Mot den bakgrunden behöver v i vidta ytterligare åtgärder. En lokalgrupp har kommit med förslag på 

vilka lokaler v i skulle kunna göra oss av med. Under 2013 kan v i utrymma hus P, ca 940 kvm, och 2014 

kan v i tömma stora delar av hus Y vån 3,1250 kvm. 

Vad gäller program och mriktningar behöver v i minska utbudet, för att därigenom bättre anpassa 
organisationen till elevunderlaget och också för att styra sökande ti l l det faktiska utbudet v i kan erbjuda. 
De program där v i har få sökande hösten 2012 är Elprogrammet (8-9 elever), Barn- och 
fritidsprogrammet (15-20 elever), Estetprogrammet med fyra inriktningar (25 elever), Restaurang- och 
Hvsmedelsprogrammet (7 elever) samt Hotell- och turismprogrammet (5 elever). 

Estetprogrammet har redan beslutat om samläsning. Dessutom är programmet med sin verksamhet en 
viktig kugge i marknadsföringen av S:t Mikaelsskolan, då de ofta syns i media och skapar positiv goodwill 
för skolan. Programmet är visserHgen dyrt och v i skulle i princip minska kostnaderna med cirka 10 Mkr 
när v i inte längre har kvar några elever på programmet. Problemet är dock att en del av de elever som 
skulle välja estetprogrammet troligtvis skulle välja att läsa i en annan kommun, och resterande elever 
skulle med stor sannolikhet välja ett annat studieförberedande program, troligtvis SA eller EK. Det skulle 
innebära att v i vore tvungna att starta ytterligare en klass på SA eller EK, eller eventuellt på båda 
programmen, vilket tillsammans med I K E för utflyttade elever skulle innebära endast marginella 
besparingar. 

Både EE och R L / H T är program med tydlig yrkesprofil. Eleverna som går på dessa program har gjort 
medvetna val och tänker sig vanligtvis en fortsättning inom dessa yrkesområden. Stödet från näringarna 
när det gäller framför allt R L / H T är mycket starkt och lärarna på programmet är mycket driftiga när det 
gäller att hitta olika lösningar för att begränsa kostnaderna för de två programmen. R L / H T kan också bli 
ett alternativ för elever som tidigare valt Handelsprogrammet. 

EE har också beslutat att öppna programmet för idrottselever för att öka elevtinströmningen. 
Diskussioner om hur v i ska kunna locka flickor til l programmet har också initierats. Det minskade 
intresset hos elever att välja EE gör dock att v i måste återuppta en diskussion med programrådet för att 
undersöka om v i kan fortsätta att ge programmet i sin nuvarande form eller om v i kanske måste stänga 
programmet. 

A v de elever som idag går på BF är nästan hälften idrottselever. Det finns skäl att anta att idrottseleverna 
i första hand väljer Mora på grund av idrotten och först i andra hand väljer program och att de därför 
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kommef att välja ett annat program. Elever som väljer BF med sikte på en framtid inom förskolor kan 
med fördel välja SP med den beteendevetenskapliga mriktningen. Risken att v i ska tappa många elever til l 
andra kommuner bedöms därför som relativt liten om v i väljer att stoppa intaget på BF från och med 

hösten 2013. 

Förslag på åtgärder 
• Utrym lokaler, hus P med start 2013 och hus Y vån 3 med start 2014 

• Ekonomiprogrammet - juridikinriktningen ges endast under förutsättning att minst 12 elever väljer 

inriktningen 

• Naturvetenskap - inriktningen naturvetenskap och samhälle ges inte 

• Samhällsvetenskapsprogrammet - inriktningen medier, information och kommunikation ges inte 

• Teknikprogrammet - inriktningen samhällsbyggande och miljö ges inte, för övriga inriktningar gäller 

att minst 12 elever väljer en inriktning 

• El- och energiprogrammet - inriktningen dator- och kommunikationsteknik ges inte 

• En diskussion initieras med programråden inom El- och energiprogrammet och Teknikprogrammet 

för att undersöka förutsättningarna för att kunna fortsätta driva Elprogrammet i nuvarande tappning 

och förutsättningarna för att kunna erbjuda inriktningen produktionsteknik/CNC på 

Teknikprogrammet. 

Sammanfattning 
För att anpassa organisationen ti l l de ekonomiska ramar ett krypande elevunderlag medför föreslås att 
lokalanpassning sker efter de föreslagna åtgärderna. I vårt utbud i programkatalogen ska följande 
program inte längre finnas med: IP, V O , HA. Följande inriktningar ska inte heller finnas med i 
programkatalogen: naturvetenskap och samhälle på NA, medier, information och kommunikation på SA, 
samhällsbyggande och miljö på T E samt dator- och kommunikationsteknik på EE. Gymnasiechefen, 
gymnasienämndens ordförande och rektor för T E och EE får t i l l uppdrag att tillsammans med 
programråden diskutera föratsättningarna för att kunna erbjuda elprogrammet respektive inriktningen 
produktionsteknik/CNC på Telmikprogrammet. 

Förslag till beslut 
Gymnasienämnden föreslås besluta att gymnasiechefen får til l uppdrag att inleda förhandlingar med 
personalorganisationerna enligt ovanstående förslag på åtgärder. 

Ansvarig genomförande beslutet 

Nils-Erik Nilsson 
Sändlista 

Rektorer på gymnasieskolan, 
SYV i grundskolan och på 

gymnasiet, Skolchefer och 
ekonomichefer i Mora, Orsa och 
Älvdalen, Marknadsförare 

Återrapportering datum 

Sändlista 

Rektorer på gymnasieskolan, 
SYV i grundskolan och på 

gymnasiet, Skolchefer och 
ekonomichefer i Mora, Orsa och 
Älvdalen, Marknadsförare 

Återrapportering till 

Sändlista 

Rektorer på gymnasieskolan, 
SYV i grundskolan och på 

gymnasiet, Skolchefer och 
ekonomichefer i Mora, Orsa och 
Älvdalen, Marknadsförare 
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Lärlingsutbildning i gymnasieskolan 

Beslut 
Gymnasienämnden beslutat att gymnasiefötvaltningen fåt til l uppdtag att utteda möjlighetetna att statta 

lätlingsutbildning på något ellet någta ytkesptogtam och föteslåt fullmäktige i Otsa besluta att motionen 

dätmed anses besvatad. 

Sammanfattning 
I en motion f tån Otsa föreslås att gymnasienämnden ska utteda på vilka ytkesptogtam det ät ptaktiskt 

möjligt att inföta lärlingsutbildning. 

Förslag till beslut 
Gymnasienämnden föreslås besluta att gymnasieförvaltningen får til l uppdrag att utteda möjlighetetna att 

statta lätlingsutbildning på något ellet någta ytkesptogtam. 

Ansvarig genomförande beslutet Sändlista 

Nils-Erik Nilsson Kommunstyrelsen Orsa 
Återrapportering datum 

Återrapportering till 
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Information från kansliet 

Beslut 

Gymnasienämnden noterat informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Angående elevhälsa, stöd till elever och åtgärdsprogram 
Arbetet med elevhälsa är ett arbete som ständigt pågår. Elevstödet på S:t Mikaelsskolan ska förstärkas 
med två specialpedagoger och Stjärngruppen med en tjänst. Elevhälsoteamet arbetar med 
åtgärdsprogrammen hela tiden och blir bättre och bättre. Även Orsa och Älvdalen behöver få tillgång till 
en bättre fungerande elevhälsa. 

Ekonom 
Tjänsten som förvaltningsekonom är ute på annons. Tjänsten har gjorts om och kommer att bh enbart 

en ekonomtjänst och tjänsten kommer att delas mellan gymnasieförvaltningen och centralt på 

Redovisningsenheten på Mora kommun. 

Rektorstjänster 
21 st sökande finns till de två rektorstjänsterna som har utannonserats. Gymnasiechefen ska träffa de 
fackliga företrädarna imorgon för att ta fram vilka som ska kallas til l intervju. Det känns viktigt att tänka 
långsiktigt för att få en stabil ledning för att slippa nyrekrytering inom kort tid. 

Forskartjänster 
V i har två lärare som blivit antagna till förskarutbildning, en i svenska och en i engelska, v i hade sökt 
fem. Diskussioner har inletts med högskolan i Dalarna för att hitta nya vägar att öppna upp möjligheten 
för fler forskartjänster. Det mindre antalet forskartjänster kommer att få konsekvenser för bemanningen 
i förvaltningen. 

Vuxenutbildning 
Gymnasienämndens ordförande har varit på ett dialogmöte gällande vuxenutbildning i Malung 
tillsammans med vuxenutbildningens rektor Gun Höglund. 
Bland annat diskuterades grundläggande gymnasiebehörighet för yrkesprogram som är en rättighetslag. 
En metod som diskuterades är att man inför en sjunde termin för att ge de elever som vi l l möjlighet att 
läsa in kurser ti l l grundläggande gymnasiebehörighet. År 2014 går de första yrkeseleverna ut i det nya 
gymnasiet. 
Stort tryck finns hos personer som varit arbetslösa ett tag, att läsa upp betyg till högskolebehörighet, 
därav finns stort intresse för vuxenutbildning. 
Man diskuterade även olika former av validertng för invandrare. 

Studentbalen 
250 ungdomar var med på balen och det gick mycket bra hela kvällen. 
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Delgivningar 

Gymnasienämnden godkänner nedanstående delgivningar och lägger dem till handlingarna. 

Gymnasienämnden 

2012-05-21 Protokoll från Gymnasienämndens beredning. 
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MORA KOMMUN 
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Övriga frågor 

Gunilla Elings Ftibetg eftetlyste att kommande mötesdatum kan stå med längst net på kallelsen. 
Nästa gymnasienämndsmöte ät den 20 augusti. 
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